
Temat: Interpelacja radnego Rady Miasta Sławomira Dajcza dotycząca remontu 

chodnika na ul. Polnej 

Data: 08.02. 2024 14:15:25  

Nadawca: Sławomir Dajcz <dokonano anonimizacji danych> 

Adresat: rada@piotrkow.pl 

Proszę o remont chodnika na ul. Polnej po obu stronach od ul. Wojska Polskiego do 

ul. Armii Krajowej. Chodnik jest w bardzo złym stanie. Płyty chodnikowe są zniszczone 

połamane ludzie starsi się potykają były przypadki przewrócenia i złamania ręki. Już w 

tamtej kadencji rady miejskiej składałem interpelację. Proszę o pochylenie się nad tym 

problemem i odpowiedź kiedy remont chodnika nastąpi 

 

Sławomir Dajcz 


